
 

DPr-BRM-II.0012.16.1.2024 

Protokół nr 1/V/2024 

posiedzenia Komisji Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 10 maja 2024 r.  

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -   13 radnych  

obecnych   -   11 radnych 

nieobecnych  -    2   

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i nr 2  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla radnych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyli: 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Bartosz Domaszewicz. 

Przewodnicząca Komisji radna p. Marta Przywara. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

2. Wybór Przewodniczącego/ej Komisji. 

a/ zgłaszanie kandydatów, 

b/ prezentacja kandydatów, 

c/ głosowanie. 

3. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Komisji. 

4. Ustalenie liczby Wiceprzewodniczących Komisji. 

5. Wybór Wiceprzewodniczących Komisji. 

a/ zgłaszanie kandydatów, 

b/ prezentacja kandydatów, 

c/ głosowanie. 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
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IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Ad pkt 1 - Otwarcie posiedzenia przez Przewodniczącego Rady Miejskiej 

                           Pierwsze posiedzenie Komisji Sportu i Rekreacji otworzył Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Łodzi p. Bartosz Domaszewicz. Powitał obecnych radnych 

 i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad pkt 2 - Wybór Przewodniczącego/ej Komisji 

Prowadzący posiedzenie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Bartosz Domaszewicz 

zwrócił się do radnych z prośbą o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego/cą Komisji.  

 

Radny p. Piotr Frączak zaproponował kandydaturę radnej p. Marty Przywary. 

Radna p. Marta Przywara wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara powiedziała: „byłam radną w poprzedniej 

kadencji, gdzie pełniłam funkcję Przewodniczącej Komisji.” 

 

Ponieważ nie było innych zgłoszeń, Prowadzący zwrócił się z pytaniem, kto z radnych 

jest za powołaniem kandydatki na Przewodniczącą Komisji. 

Za powołaniem głosowało 10 radnych,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 1. 

Radna p. Marta Przywara nie wzięła udziału w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał głos wybranej Przewodniczącej Komisji.  

 

 

Ad pkt 3- Przejęcie prowadzenia obrad przez przewodniczącego Komisji 

 

Prowadzenie obrad przejęła przewodnicząca Komisji, która podziękowała radnym za 

wybór i zaufanie. 

Ad  pkt 4 - Ustalenie liczby wiceprzewodniczących Komisji 

 

Zaproponowano powołanie dwóch Wiceprzewodniczących Komisji. Radni nie wnieśli uwag 

do propozycji radnego. 

Komisja w głosowaniu przy 11 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła propozycję powołania dwóch Wiceprzewodniczących 

Komisji. 
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Ad pkt 5 -Wybór Wiceprzewodniczących Komisji. 

 

Zgłoszono  kandydaturę radnej p. Katarzyny Wachowskiej i p. radnego Piotra Frączaka. 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 

Radna p. Katarzyna Wachowska powiedziała: „ byłam radna poprzedniej kadencji podczas, 

której pracowałam w Komisji Sportu i Rekreacji.  Dziękuję za zgłoszenie mojej kandydatury.” 

 

Za powołaniem głosowało 10 radnych,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 1. 

    Radna p. Katarzyna Wachowska wstrzymała się od głosu.  

 

Radny p. Piotra Frączak: „ to jest moja pierwsza kadencja jako radnego. Sprawy sportu są mi 

bliskie. Dziękuję za zgłoszenie mojej kandydatury”. 

Za powołaniem głosowało 10 radnych,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 1. 

   Radny p. Piotr Frączak nie wziął udziału  w głosowaniu. 

 

Ad pkt 6 - Sprawy wniesione i wolne wnioski 

 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała kolejne posiedzenie Komisji w dniu w dniu 20 maja 

br. o godz. 10.00,  Komisja zajmie się zaopiniowaniem Sprawozdania z wykonania budżetu 

miasta Łodzi za rok 2023. 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara podziękowała za udział w obradach 

 i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Protokół sporządziła                                                  Przewodnicząca Komisji 

 

Aneta Rabenda                             Marta Przywara  

 

 

 


